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Kungl. Maj:ts skrivelse till riksdagen med tillkännagivande att 
en i statsverkspropositionen under utgifter för kapi
talökning bebådad framställning angående anslag till 
förbättring av slumbostadsbeståndet icke kommer att 
föreläggas riksdagen; given Stockholms slott den 9 mars 
1934.

Kungl. Majit vill härmed, under åberopande av bilagda utdrag av stats
rådsprotokollet över socialärenden för denna dag, giva riksdagen tillkänna, 
att proposition i det i bilaga till årets statsverksproposition, utgifter för ka
pitalökning, bilaga 3, punkt 6, omförmälda ärendet angående anslag till för
bättring av slumbostadsbeståndet icke kommer att avlåtas till riksdagen, i 
följd varav medel för sagda ändamål ej komma att erfordras för budgetåret 
1934/1935.

Under Hans Maj:ts
Min allernådigste Konungs och Herres frånvaro:

GUSTAF ADOLF.
Gustav Möller.

Utdrag av protokollet över socialärenden, hållet inför Hans Kungl.
Höghet Kronprinsen-Regeuten i statsrådet å Stock
holms slott den 9 mars 1934.

Närvarande:
Statsministern Hansson, ministern för utrikes ärendena Sandler, statsråden 

Undén, Schlyter, Wigforss, Möller, Levinson, Vennerström, Leo, 
Engberg, Ekman, Sköld.

Chefen för socialdepartementet, statsrådet Möller anför:
Vid anmälan den 3 januari 1934 av under socialdepartementets handlägg

ning börande ärenden angående utgifter för kapitalökning under budgetåret 
1934/1935 anförde jag vid punkten 3, bland annat, att jag enligt av Kungl.
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Maj:t meddelat bemyndigande tillkallat sakkunniga för utredning rörande 
omfattningen och beskaffenheten av städernas och stadsliknande samhällens 
slumbostadsbestånd ävensom rörande åtgärder, ägnade att undanröja miss
förhållanden i sadant hänseende. Jag uttalade, att det vore min förhoppning, 
att dessa sakkunniga skulle kunna framlägga preliminära förslag i utred
ningens syfte inom en jämförelsevis kort tid. Vidare framhöll jag. att, enär 
avsikten vore att förelägga 1934 års riksdag dylika förslag, därest de efter 
provning syntes komma att tjäna sitt syfte, medel torde för ändamålet böra 
beräknas för nästa budgetår. Under åberopande av det anförda hemställde 
jag därefter vid punkten 6, att Kungl. Maj :t måtte föreslå riksdagen att, i 
avbidan pa den proposition i ämnet, som kunde bliva riksdagen förelagd, till 
förbättring av slumbostadsbeståndet för budgetåret 1934/1935 beräkna ett 
reservationsanslag av 3,000,000 kronor. Denna min hemställan bifölls av 
Kungl. Majit.

Den 19 februari 1934 avlämnade de sakkunniga en promemoria angående 
vissa omedelbara åtgärder för förbättring av slumbostadsbeståndet i städer 
och stadsliknande samhällen m. m., över vilken promemoria yttranden där
efter inhämtats.

Vid en granskning av ärendet, sådant det numera föreligger, har jag fun
nit förslag däri icke lämpligen böra föreläggas årets riksdag.

På grund av vad sålunda anförts får jag hemställa, att Kungl. Maj :t måtte 
giva riksdagen tillkänna,

att proposition i det i bilaga till arets statsverksproposition, utgifter för 
kapitalökning, bilaga 3, punkt 6, omförmälda ärendet angående anslag till 
förbättring av slumbostadsbeståndet icke kommer att avlåtas till riksdagen, 
i följd varav medel för sagda ändamål ej komma att erfordras för budget
året 1934/1935.

Till denna av statsrådets övriga ledamöter biträdda hem
ställan lämnar Hans Kungl. Höghet Kronprinsen-Regenten 
bifall samt förordnar, att skrivelse i ämnet av den lydelse bi
laga vid detta protokoll utvisar skall avlåtas till riksdagen.

Ur protokollet:
Åke Karlholm.
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